



CHINA SMART MANUFACTURING FORUM 中国智能制造论坛

1pm-2pm, Friday 15 August 2025

Event Space, Exhibition Hall, MCEC

Hosted by - China Chamber of Commerce in Australia Melbourne Branch
澳大利亚中国总商会墨尔本分会

MC: Ms Victoria Jiang

Secretary of China Chamber of Commerce in Australia Melbourne Branch
主持人：姜威，澳大利亚中国总商会墨尔本分会秘书长

Welcome Speech: Mr Lei Bian

President of China Chamber of Commerce in Australia Melbourne Branch, General Manager of CITIC Resources Australia
欢迎致辞：边磊，澳大利亚中国总商会墨尔本分会会长，中信资源澳大利亚有限公司总经理

Keynote speech: From Banking to Bots- An Australia - China success story

How a career pivot, a back yard pool, and cross boarder innovation built a robotics business without limits

主旨演讲：从银行业到机器人——中澳创新成功之路

职业转型、后院泳池与跨境合作，成就无限可能的机器人事业

Mr Stephen Scown, Founder & Managing Director, Robo-Tek

斯蒂芬·斯卡，Robo-Tek 创始人及董事总经理

Keynote: Dr Mingming Gong

Senior Lecturer in Statistic (Data Sciences), School of Mathematics and Statistics, University of Melbourne

主旨演讲：宫明明博士，墨尔本大学数学与统计学院统计学（数据科学）高级讲师

Panel Discussion: From Automation to Intelligence: The Next Leap in Manufacturing

嘉宾讨论：从自动化到智能化：制造业的下一跳飞跃

Moderator: Ms Victoria Jiang

主持：姜威，澳大利亚中国总商会墨尔本分会秘书长

Panellists 讨论嘉宾：

- Mr Sean Tighe, General Manager Sales Australia, Vice President Sitrak AU
肖恩·蒂格，澳大利亚销售总经理、斯达拉克澳大利亚副总裁
- Mr Yiming Zhu, Managing Director at EPower Folklife
朱一铭，EPower Forklift 执行董事
- Mr Yuanhua Zou, Chairman of Wan Dechang Ltd
邹元华，万德昌集团董事长
- Mr Kevin Han, Director, Phoenix Aircraft Pty Ltd
- Mr Kevin Han, 凤凰航空董事

MC 主持



Ms Victoria Jiang 姜威

Secretary of China Chamber of Commerce in
Australia Melbourne Branch
澳大利亚中国总商会墨尔本分会秘书长

Welcome Speech 欢迎致辞



Mr Lei Bian 边磊

President of CCCA Melbourne Branch, General
Manager of CITIC Resources Australia
澳大利亚中国总商会墨尔本分会会长，中信资源澳
大利亚有限公司总经理

Keynote Speech 主旨演讲



Dr Mingming Gong 宫明明

Senior Lecturer in Statistic (Data Sciences), School of Mathematics and Statistics, University of Melbourne
墨尔本大学数学与统计学院统计学（数据科学）高级讲师



Mr Stephen Scown 斯蒂芬·斯卡

Founder & Managing Director, Robo-Tek
Robo-Tek 创始人及董事总经理

Panellists 讨论嘉宾



Mr Sean Tighe 肖恩·蒂格

General Manager Sales Australia, Vice President Sitrak AU
澳大利亚销售总经理、斯达拉克澳大利亚副总裁



Mr Yiming Zhu 朱一铭

Managing Director at EPower Folklife
执行董事



Mr Yuanhua Zou 邹元华

Chairman of Wan Dechang Ltd
万德昌集团董事长



Mr Kevin Han

Director, Phoenix Aircraft Pty Ltd
凤凰航空董事



SITRAK

The mother group of SITRAK brand is SINOTRUK. Since the start of entering international markets in 2004, SINOTRUK has been ranking first in exporting heavy-duty trucks for 20 years among Chinese truck brand, the exportation volume accounts for more than 50% of the total export volume of Chinese heavy truck brands. More than 700 thousand heavy-duty trucks have been exported to more than 150 countries and regions.

SITRAK品牌的母公司为中国重型汽车集团有限公司(简称中国重汽)，自2004年进入国际市场以来，中国重汽重卡出口量连续20年稳居中国重卡品牌出口量第一，出口量占中国重卡品牌总出口量的50%以上。70多万辆重型卡车已经出口到了全世界150多个国家和地区。



Warranty Policy

Road Trucks:

3 Years 600,000 KM Bumper to Bumper
3 Years 1 Million KM for Driveline

Construction Trucks:

3 Years 600,000 KM Bumper to Bumper

Get In Touch

Should you have any inquiries or interests regarding our solutions, products, or services, we're here to provide unwavering support. Feel free to reach out and let's explore how we can deliver exceptional value together.

Need Assistance?

Call: 1800 748 725

VIC Market: Kevin Zhang	0424 839 874	KevinZhang@sitrak.com
NSW Market: Hunter Zhang	0412 139 855	zhanghqi@sinotruk.com
QLD Market: Kevin Chen	0424 481 991	kevin.chen@sitrak.com
WA&SA Market: Diana Wang	0431 771 215	diana.wang@sitrak.com
NZ Market: Michael Zhang	0412 870 836	MichaelZhang@sitrak.com
Customer Service: Hugh Munro	0414 601 717	customerservice@sitrak.com.au